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Schriftelijke vragen ex artikel 32 van het Reglement van orde voor vergaderingen en andere 
werkzaamheden van de raad Leidschendam-Voorburg 2019. 
 
Datum: 8-11-2024 
Steller:  Kees Elenbaas 
 
Onderwerp: stand van zaken spreidingswet/asielzoekers/statushouders 
 
Gelet op de onduidelijke situatie op het gebied van het asielbeleid van het huidige kabinet hebben 
onze fracties een aantal vragen aan het college en de portefeuillehouder voor wat betreft het huidige 
en toekomstige beleid in onze gemeente.    
 

- Is het college met ons van mening dat de huidige Spreidingswet een goed middel is om 
tenminste een deel van de problemen in de asielketen op te vangen en op een redelijke 
manier over gemeentes te verdelen; 
 

- Is het college met ons van mening dat het daarom zinvol is om de Spreidingswet in de letter 
en de geest zo lang mogelijk te handhaven; 
 

- Klopt het dat onze gemeente dit jaar een opgave heeft om 448 asielzoekers te huisvesten en 
dat daaraan ondanks de opvanglocaties aan de Overgoo en het Stationsplein nog niet is 
voldaan; 
 

- Hoe denkt het college deze achterstand in de nabije toekomst in te lopen; 
 

- Hoe staat het met de taakstelling voor het huisvesten van statushouders? In hoeverre is 
hieraan voldaan en hoe denkt het college de eventuele achterstand in te lopen; 
 

- Hoe verloopt de regionale samenwerking tussen de negen gemeenten in de regio Haaglanden 
op het gebied van de opvang van asielzoekers en de huisvesting van statushouders?  
 

- De VNG heeft recent gewaarschuwd dat de spreidingswet onuitvoerbaar is zonder 
aanvullende middelen en ondersteuning vanuit het Rijk. Herkent het college deze signalen en 
kan het college aangeven welke risico’s onze gemeente loopt bij de uitvoering van de 
spreidingswet, gezien de huidige woningnood en beperkte middelen?  
 

- In lijn met de zorgen van de VNG over de druk op gemeenten, zowel qua huisvesting         als 
integratie van statushouders, welke concrete maatregelen overweegt het college om de 
haalbaarheid en uitvoerbaarheid van de taakstelling te waarborgen, zonder dat dit ten koste 
gaat van de gemeentelijke dienstverlening en sociale cohesie? 

 
 
Met dank voor de beantwoording en vriendelijke groet, 
Kees Elenbaas fractie GroenLinks 
Becir Ogric fractie PvdA 
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